

EN

CAUTION

⚠ Hair colorants can cause severe allergic reactions. Avoid contact with eyes. Rinse eyes immediately if product comes into contact with them. **FOR PROFESSIONAL USE ONLY.** Rinse hair well after application. Wear suitable gloves. **KEEP AWAY FROM CHILDREN.**

IMPORTANT

Follow these instructions and precautions and ask your client to read them.

SAFETY INSTRUCTIONS

1. DO NOT COLOUR YOUR HAIR IF:

- you have a rash on the face or sensitive, irritated and damaged scalp;
- you have ever experienced any reaction to colouring products;
- you have experienced a reaction to a temporary "black henna" tattoo in the past.

2. A SKIN ALLERGY TEST SHOULD BE PERFORMED

48 HOURS BEFORE EACH PRODUCT USE:

Mix a small amount of Revlonissimo Color and a crème peroxide as instructed. Apply behind the ear, on a clean area the size of a small coin and let it dry. Repeat twice. Leave for 1 hour and rinse. If an adverse reaction occurs within the next 48 hours, do not use the product. The test is no guarantee that an allergic reaction may not occur but it is an important precaution.

3. IF DURING COLOURING THE FOLLOWING OCCURS:

- any stinging or burning and/or rash: rinse hair immediately and discontinue use of the product. Hair SHOULD NOT be coloured again before consulting a doctor.
- dizziness or shortness of breath: rinse hair immediately and SEEK IMMEDIATE MEDICAL ATTENTION.

INSTRUCTIONS FOR USE

To obtain optimum results in the color service, we suggest using the complimentary products of Revlonissimo™ throughout the process: Barrier Cream, Anti-Porosity Milk, Crème Peroxide, Post Color Shampoo and Color Clean.

Apply on dry, unwashed hair. After the process, emulsify, rinse and shampoo with Post Color Shampoo.

REVLONISSIMO COLORSMETIQUE™

Color and Care High Performance.

Permanent crème gel color.

XL 150: extra large mixture amount.

Mixing: 1 part color + 1 1/2 part Crème Peroxide (3, 6, 9, 12%).

First application - natural hair: Apply to lengths and ends - process 20 min. Then, apply to scalp area, process 30 min. Total time: 50 min.

Retouch application: Process new growth: 20 - 25 min., apply to rest of hair, if necessary leave for 5 - 10 min. Total time: 30 min. Resistant grey hair: process 40 min.

REVLONISSIMO COLORSMETIQUE™ HIGH COVERAGE

For 70 to 100% grey hair.

Mixing: 1 part color + 1 1/2 part Crème Peroxide (6%).

Total development time 40 min. Less resistant grey hair, 30 min. Start at the crown to avoid overloading the edges.

REVLONISSIMO COLORSMETIQUE™ INTENSE BLONDE

Extra lifting permanent hair color for lighter blonde results. 60 ml tube for 2 applications.

Mixing: 1 part color + 3 parts Crème Peroxide.

Crème Peroxide choice: 5 levels of lift from a light brown base 12%; 4 or less levels 9 or 6%.

First application - natural hair: Apply to lengths and ends - process 20 min. Apply fresh mixture to scalp area. Total process: 45 minutes.

Regrowth application: Process 45 min.

Notes: 1/ Take thin sections. 2/ Does not cover grey hair. 3/ To refresh ends, take Revlonissimo in the 9-10th level shade.

REVLONISSIMO COLORSMETIQUE™

PURE COLORS MIXING TECHNIQUES

Designed especially to intensify or neutralize tones with mixing techniques. They are also recommended for adding fantasy effects on bleached hair.

FR

ATTENTION

⚠ Les colorants capillaires peuvent provoquer des réactions allergiques sévères. En cas de contact avec les yeux, rincer immédiatement à grande eau. **RÉSERVÉ AUX PROFESSIONNELLS.** Bien rincer les cheveux après application. Porter des gants appropriés. **TENIR HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS.**

IMPORTANT

Suivre les instructions et précautions d'emploi et demander à votre cliente de les lire.

CONSIGNES D'UTILISATION

1. NE VOUS COLOREZ PAS LES CHEVEUX SI:

- vous présentez une éruption cutanée sur le visage ou si votre cuir chevelu est sensible, irrité ou abîmé;
- vous avez déjà fait une réaction après avoir coloré vos cheveux;
- vous avez fait par le passé une réaction à un tatouage temporaire noir à base de henna.

2. UN TEST D'ALLERGIE CUTANÉE EST NÉCESSAIRE 48

HEURES AVANT CHAQUE APPLICATION DE PRODUIT:

Mélanger un peu de Revlonissimo Color avec un oxydant crème dans les proportions indiquées dans le mode d'emploi. Appliquer ce mélange derrière l'oreille sur 1 cm² de peau nettoyée et laisser sécher. Répéter 2 fois l'opération. Laisser poser 1 heure et rincer. Si une rougeur apparaît au cours des 48 heures suivantes, ne pas utiliser le produit. Un test négatif ne signifie pas qu'aucune réaction allergique ne se produira mais c'est une précaution importante.

3. SI, PENDANT LE TEMPS DE POSE, CE QUI SUIT SE PRODUIT:

-démangeaisons, sensations de brûlure et/ou irritations: rincer immédiatement les cheveux et cesser l'utilisation du produit. IL NE FAUT PLUS COLORER LES CHEVEUX sans prendre l'avis d'un médecin.

-vertiges ou difficultés respiratoires: rincer immédiatement les cheveux et CONSULTER UN MÉDECIN DANS LES PLUS BREFS DELAIS.

MODE D'EMPLOI

Afin de garantir des résultats coloration d'excellence, nous vous conseillons d'utiliser les produits complémentaires Revlonissimo™ lors du service: Barrier Cream, Anti-Porosity Milk, Crème Peroxide, Post Color Shampoo et Color Clean.

Appliquer sur cheveux secs et non lavés. Après le temps de pose, émulsionner, rincer et procéder au shampooing avec Post Color Shampoo.

REVLONISSIMO COLORSMETIQUE™

Color and Care High Performance.

Coloration d'oxydation crème-gel.

XL 150: quantité de mélange extra grande.

Mélange: 1 dose de coloration + 1 1/2 doses de Crème Peroxide (10, 20, 30 ou 40 vol.).

1ère application - cheveux naturels: Appliquer sur les longueurs et pointes - Laisser poser 20 min. Puis, appliquer en racines, laisser poser 30 min. Temps de pose total: 50 min.

Application repousses: Temps de pose repousses: 20 - 25 min, allonger sur le reste de la chevelure, si nécessaire. Laisser poser: 5-10 min. Temps de pose total: 30 min. Cheveux blancs résistants: 40 min.

REVLONISSIMO COLORSMETIQUE™ HIGH COVERAGE

Pour 70 à 100% de cheveux blancs.

Mélange: 1 dose de coloration + 1 1/2 doses de Crème Peroxide (20 vol.).

Temps de pose total: 40 min. Cheveux blancs moins résistants, 30 min. Commencer par le vertex pour éviter les surcharges de couleur sur les contours.

REVLONISSIMO COLORSMETIQUE™

INTENSE BLONDE (BLOND INTENSE)

Coloration super éclaircissante pour les blonds les plus clairs. Tube de 60 ml pour 2 applications.

Mélange: 1 dose de coloration + 3 doses de Crème Peroxide
Choix du Crème Peroxide: Eclaircissement de 5 tons à partir d'une base châtain clair - 40 vol.; 4 tons et moins - 30 ou 20 vol

1ère application - cheveux naturels: Appliquer sur les longueurs et pointes - laisser poser 20 min. Préparer de nouveau du produit et l'appliquer en racines. Temps de pose total: 45 min

Application repousses: Laisser poser 45 min.

Notes: 1/ Faire de fines séparations. 2/ Ne couvre pas les cheveux blancs. 3/ Pour rafraîchir des longueurs et pointes trop claires, choisir dans la gamme Revlonissimo une nuance à hauteur de ton 9-10.

REVLONISSIMO COLORSMETIQUE™

PURE COLORS MIXING TECHNIQUES

Spécialement conçues pour les techniques de neutralisation ou d'intensification. Elles permettent également de créer des effets fantaisie sur fonds décolorés.

REVLON
PROFESSIONAL®